

JABATAN PEMBANGUNAN DAN PENGURUSAN FASILITI
UNIVERSITI SAINS MALAYSIA

NOTIS SEBUTHARGA (M.S. 1/2)			
NOMBOR SEBUTHARGA	SH2/25/A11/AJPEMB/U/00008		
NAMA SEBUTHARGA	KERJA-KERJA MENURAP SEMULA JALAN DAN PARKIR SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN DI KOMPLEKS DEWAN KULIAH, UNIVERSITI SAINS MALAYSIA, KAMPUS KEJURUTERAAN, NIBONG TEBAL, PULAU PINANG.		
TARIKH PELAWAAN	13 FEBRUARI 2025 (KHAMIS)		
MAKLUMAT LAWATAN TAPAK / TAKLIMAT			
TARIKH / MASA	17 FEBRUARI 2025 (ISNIN) JAM 10.00 PAGI		
LOKASI	<p>BILIK PEMBANGUNAN PROFESIONAL, JABATAN PEMBANGUNAN DAN PENGURUSAN FASILITI, UNIVERSITI SAINS MALAYSIA, KAMPUS KEJURUTERAAN.</p> <p>a. Penyebutharga DIWAJIBKAN menghadiri lawatan tapak / taklimat. Dokumen hanya dijual kepada penyebutharga yang menghadiri lawatan tapak sahaja.</p> <p>b. Hanya penama dalam Sijil CIDB (kategori perolehan kerja) sahaja yang boleh menghadiri sesi taklimat sebutharga.</p> <p>c. Syarikat tidak boleh mewakilkan pegawai lain selain daripada penama di dalam Perakuan Pendaftaran Kementerian Kewangan dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan.</p>		
MAKLUMAT KELAYAKAN			
KELAYAKAN (WAJIB)	Sijil Pendaftaran CIDB, SPKK dan PKK	Gred: G1 Kategori: CE, Pengkhususan: CE01 (Pembinaan Jalan Dan Pavemen) ATAU CE21 (Pembinaan Kejuruteraan Awam)	
SYARAT PERMOHONAN DOKUMEN SEBUTHARGA	<p>Dokumen sebutharga dalam bentuk softcopy boleh didapati melalui emel kepada dnisa@usm.my. Sila lampirkan bersama salinan resit sebagai bukti bayaran dan salinan sijil-sijil seperti ketetapan berikut:</p> <p>i. Sijil pendaftaran dengan PKK,SPKK dan CIDB</p> <p>ii. Sijil bertaraf Bumiputera</p> <p>iii. Resit / Bukti Pembayaran yang telah dibuat.</p> <p>iv. Maklumat syarikat beserta nombor telefon pegawai yang bertanggungjawab.</p>		
MAKLUMAT DOKUMEN SEBUTHARGA			
HARGA	RM50.00 (Senaskah)	BAYARAN MELALUI	(https://epayment.usm.my/) dengan klik ke pautan "JUALAN BORANG SEBUTHARGA"
TEMPOH JUALAN	17 FEBRUARI 2025 (ISNIN) Sehingga 21 FEBRUARI 2025 (JUMAAT)		
<i>Pembelian selepas tarikh jualan adalah tidak dibenarkan. Sebarang pembayaran yang dibuat selepas tarikh akhir jualan tidak akan dikembalikan.</i>			

